
 

Bestyrelsesmøde d. 8/3-2021

DAGSORDEN

1. Mundtlig godkendelse af referater
2. Generalforsamling og Corona
3. Info fra møde med revisorerne
4. Juletræ
5. Udskiftning af vejskilte 
6. Legeplads 
7. Bordet rundt

a. Formanden (AW)
b. Regnskab (JA)
c. Beboerhus (NS)
d. Kommunen (IJ)
e. Web (CO)
f. Grønt område (JT)

8. Dato for næste møde
9. Evt.

Referat: 

1. Mundtlig godkendelse af referat. 
Det bliver lagt ud uden underskrifter, da vi ikke kan mødes. 

2. Vi holder fast i at vi ikke kan afholde generalforsamling indtil forsamlingsforbuddet bliver udvidet. 
3. AW og JA havde møde med revisorerne. Regnskabet er blevet godkendt, med et par 

anmærkninger. 
Anmærkningerne går på:
- Lejerne af BBH betaler med mobilepay som overføres til udlejer. Derved kan udlejer potentielt 

stå inde med et stort beløb. 
AW og JA mener det er det samme som hvis lejerne betalte kontant, som altid har været en 
mulighed. Nicolai skal være obs på løbende at overføre så pengene ikke hober sig op. 

- Børneaktivitetsgruppen skal fremover ikke have hele beløbet udbetalt og derefter betale det 
tilbage der ikke er brugt. Det skal fremover betales tilbage hvor aktivitetsgruppen lægger ud. 

4. AW har spurgt hans nabo om han fremadrettet kunne skaffe træer mod betaling. Dette har han 
desværre ikke mulighed for. Vi skal derfor have fundet en løsning fremover. 

John: Kan vi købe af Havredahl? 
JA: Kender måske en på Kirkebækvej. 
Ib: Måske kan vi fremadrettet anvende flagstang? 

Vi aftaler at vi tager den igen på senere møde. 



 

5. Udskiftning af vejskilte
Ib: Ved sidste møde aftalte at vi ville afsætte penge til udskiftning af vejskilte (både vejnavne og 
numre). Hvis vi afsætter 30.000 kr burde det være nok til at udskifte det hele. Vi sætter det som et 
budgetforslag til generalforsamling, så skal det vedtages ved afstemning. 

6. Opbygning af legeplads med nye redskaber (Klaus)
Klaus: Vi har lavet bestillingen af redskaber til april, kan vi gøre noget med opsætning nu her, altså 
ift. Forsamlingsforbud? Hvad er planen? 
JA: Det bliver leveret omkring 1. april. JA regner med at det kan opbevares ved pumpehuset og ved 
BBH. JA har snakket byggetilladelse med Peter, så vi kan få det afsluttet før vi påbegynder noget 
nyt. 
AW spørger Peter hvor langt han er med trampolinen og hvordan man gør med videre ansøgning. 
Vi skal have prioriteret hvad vi først vil sætte op osv., men tilladelserne skal på plads først. 
Der kommer ikke til at være en ”almindelig” områdedag i år. 

JA: Der er Webinar med Chris Mcdonald, hvor man kan søge fond. Christen og JA vil gerne deltage i 
Webinar og og undersøge hvad mulighederne for an søge pulje er. ’
De giver en tilbagemelding bagefter. 

7. Bordet rundt 
a. Formanden - AW: Intet nyt. 

Ib: Har du spurgt nogen ang. Fældning af træer? Ellers vil Ib gerne overtage opgaven. 
Det er aftalt at Ib overtager opgaven. 

b. Regnskab - JA: Ikke det store i februar. Det er sendt ud til bestyrelsen pr mail. 
c. BBH - NS: Intet nyt. 

Både NS og CO har haft for travlt til at komme videre med renovering af køkken. 
d. Kommunen - IJ: Vi skal have spredt noget jord ud ved de smalle strimler jord imellem stien 

og rækkehusene. Vi kan leje Peters gummiged, John kan køre den. Ib og JA vil gerne stå for 
det. John og Allan vil gerne hjælpe. 

e. Web - CO: Ikke det store nyt. 
Det nye ordensreglement skal på hjemmesiden, så ligger CO et link på Facebook. 

f. Grønt område - JT: 
AW: Det ser efterhånden fint ud med renovationen af vandløbet. 
IJ har snakket med dem, da han gerne ville have overskydende jord til der hvor der er 
fjernet træer ved rækkehusene. De har læsset det af ovenfor sanddyngen. IJ er blevet 
spurgt om hvad meningen med det nye. Bedste bud er at det er for at skåne dem der skal 
gå med buskrydderne. 
JT: Det er kommet forespørgsel ang. Træer ved rækkehusene ved nr 63. De drysser og 
meget høje. Der er tvivl om hvem træerne tilhører. 
AW og Ib skal have snak ang. Træfældning, de tager disse træer til vurdering. JT vil gerne 
med på denne runde. 
JA: Trappelyset ved BBH er i stykker. JA undersøger fortsat sagen, men mangler lige nu 
værktøj. Hvis det er et større arbejde skal vi have elektriker ind over. 



 

8. Dato: 19. april kl 19.00. Forhåbentlig ikke online. 
9. Evt. 

a. NSL: Jeg blev ringet op af en beboer der ville meldes ud af grundejerforeningen. Det var 
ikke min opgave og bad hende ringe til AW eller JA. Men hvem er det de skal ringe til? 
JA: De skal melde adresseændring skriftligt til kassereren senest 8 dage efter flytning. 
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